
      

 

Referat fra møde i Laven Kultur- og Beboerhus-

forening den 27. august. 2018 kl. 18.30 hos Preben. 

Tilstede: Mars, Mads, Preben, Torben, Poul Erik, Majken (Erna og Anne fra Lokalrådet) 

 

Dagsorden, 

 

1. Møde med Laven Lokalråd 
Generel orientering om arbejdet i Beboerhusforeningen.  

Vi lægger fortsat resumé af vores bestyrelsesmøder ud på Laven.dk. Vi kunne 
evt. informere ultrakort på borgerforeningens Facebook side om, at der er nyt 

på Laven.dk.   
Begge parter er enige om, at vi arbejder i samme retning og ikke modarbejder 
hinanden. 

 
2. Opfølgning siden sidst 

Vedtægterne er ajourført. 
 
Vi udsætter kontakten til Danmarks Naturfredningsforening lidt, indtil 

ejerforholdet omkring Søpladsen er afklaret. 
 

Torben har kontaktet kommunen, der er i dialog med Banedanmark (BD). 
Torben vender tilbage i næste uge. Er der ikke kommet svar fra BD, kontakter 
kommunen BD igen. 

 
Vi afventer, om vi får råderet over Søpladsen. Når vi får det, udarbejder vi en 

visualisering af byggeriet, som vi præsenterer på et borgermøde. 
 
        

3. Status på medlemsantal og økonomi 
Kr.30314,-. i kassen 

61 husstande og 9 singler 
Vi kontakter de folk, der tidligere har været medlemmer, men som ikke har 
betalt i år, for at høre, om det skulle være en forglemmelse. 

Vi opfordrer Borgerforeningen til at samle et velkomstbrev til nye borgere. 
Brevet skal informere om de forskellige foreninger i byen. Hver forening laver 

beskrivelse af egen forening. 
 

4. Logo konkurrence 

Offentliggøres ved fællesspisningen d. 28/9 
Vi overvejer alle, hvordan vi skal søsætte konkurrencen. 

 
 



5. Fællesspisning den 28. sep. kl. 18.30 
Vi forsøger at rykke arrangementet til fredag d. 28/9. 

Mars laver invitationen. 
Madlavning: Flemming, Mette? 
 

       
6. Eventuelt.  

November-fællesspisning bliver lørdag d.10, hvis Alling Beboerhus kan lejes. 
Majken undersøger. 
 

 
7. Næste møde. 

22/10 kl. 19 hos Poul Erik 

        

Referent: Majken     


